

Presenter: Myrna McCallum – the trauma informed lawyer

<https://www.myrnamccallum.co/about>

Myrna is a Métis lawyer from Green Lake in Treaty Six territory and the host of "The Trauma-Informed Lawyer" Podcast. Prior to founding Miyo Pimatisiwin Legal Services in 2019, Myrna served as an adjudicator in the Indian Residential Schools Settlement Agreement claims process, and Crown Prosecutor with the Ministry of the Attorney General in Saskatchewan.

When she is not visiting with her three grandchildren, educating or podcasting, Myrna is advising, advocating, or conducting workplace investigations and reviews. In 2020, the Federal Department of Justice awarded Myrna their first ever Excellence in Legal Practice and Victim Support Award. She lives in North Vancouver, B.C.

Animatrice : Myrna McCallum

<https://www.myrnamccallum.co/about>

Myrna est une avocate métisse de Green Lake, sur le territoire du Traité no 6; elle anime le balado The Trauma-Informed Lawyer (l'avocate attentive aux traumatismes). Avant de fonder le cabinet juridique Miyo Pimatisiwin Legal Services en 2019, elle a servi d'arbitre lors du processus d'indemnisation prévu par la Convention de règlement relative aux pensionnats indiens, en plus d'être procureure de la Couronne au ministère de la Justice et du Procureur général de la Saskatchewan.

Myrna porte de nombreux chapeaux : grand-mère, éducatrice, baladodiffuseuse, conseillère, défenseure des droits et enquêtrice dans les milieux de travail. En 2020, elle fut la première lauréate du Prix d'excellence pour les juristes en soutien aux victimes d'actes criminels, décerné par le ministère de la Justice du Canada. Myrna habite à North Vancouver, en Colombie-Britannique.